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Zápis z jednání Finančního výboru 
Číslo: 7/2023 
Hodina: 18:00 – 19:10 
Datum: 7.11.2023 
Místo: Restaurace u Varhanáře 
Přítomni za FV: Martin Suchánek, MBA; JUDr. Lubomír Talanda; Petr Materna; Ing. Helena Francová; 

RNDr. Ivo Šanc 
za MÚ: Ing. Lenka Dařílková  
Hosté:  
Omluveni: 
Neomluveni: 

Richard Nocar; Ing. Zdeněk Jirásek; Ing. Milan Nedvěd 
Ing. Tomáš Pilc 

 
 
Program: 

1. Zahájení,  
2   návrhu rozpočtu na rok 2024, 
3.  materiály, které budou projednávány v ZM dne 14.11.2023, 
4.  ostatní. 
 
 
 
 

Add1 

 
Předseda FV přivítal přítomné členy výboru, omluvil chybějící členy a prohlásil jednání za 
usnášeníschopné.  
 
 
 

Add2 

 
RNDr. Šanc se vyjádřil k verzi č. 4 návrhu rozpočtu na rok 2024, nelíbí se mu výše zapojeného 
zůstatku běžných účtů (záporné financování), resp. si není jistý, zdali je správná doba vybírat 
naspořené zůstatky běžných účtů z období minulých let. JUDr. Talanda sdílí tento názor a je si zcela 
vědom, že byť je vysoká inflace, mělo by se šetřit. Je spekulativní, že se během roku vytvoří finanční 
rezerva.  JUDr. Talanda by uvítal viditelnou regulaci, např. o 2-5 % snížit výdajovou stránku rozpočtu. 
P. Materna se před konáním FV spojil s pí. D. Ostřanskou kvůli rozpočtu příspěvkové organizace 
Galerie F. Jeneweina. P. Maternovi se nelíbí příjmová stránka galerie. Uvědomuje si, že se zvýší 
provozní výdaje spojené se správou nově opravené budovy; dosud neví, jaká návratnost zhodnocení 
budovy. P. Materna je přesvědčen o tom, že Galerie Felixe Jeneweina by měla mít business plán. 
Dále si myslí, že na takové malé město je tady mnoho galerií.  
Ing. Francová nevnímá tuto verzi rozpočtu dramaticky, i přesto, že není jasný plán investičních akcí. 
Doporučuje pružně reagovat na vypsané dotační tituly (školství, sport, atd.). Ing. Francová se 
zajímala o rozdílné výše provozních příspěvků do jednotlivých škol, resp. snížení příspěvků proti 
letošnímu roku.  
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Předseda žádá o manažerskou kontrolu dále uvedených položek rozpočtu s výraznou změnou v % 
 / absolutní hodnotě: 

 
 
Dále žádá o kontrolu rozpočtu pro energie s ohledem na výhled změn v ceně regulovaných složek 
elektřiny a plynu. Shodně žádá o kontrolu rozpočtu v části odpady, kde při součtu všech položek je 
změna cca 3 %. Předseda zmínil absenci investičního plánu; resp. informace o fázi rozpracovanosti 
jednotlivých akcí, zasmluvnění a obliga. V investiční části rozpočtu chybí parkoviště Uhelná.  
 
 

Add3 

 
FV byly předloženy dokumenty v elektronické podobě 
 
Členové FV se vyjádřili k následujícím materiálům uloženým v SW Konsiliář:  
 

• 4/5 a 4/6 (OSM) – MARLO KH s.r.o. Výstavba nových bytů: členové se shodli, že by 
bylo vhodné v zákonných lhůtách použít všechny dostupné zákonné opravné prostředky.  

  
 

Add4 

 
Předseda FV zrevidoval výsledky auditů za posledních několik let příspěvkové organizace Školní 
jídelny. V kooperaci kontrolním výborem a s Ing. Vágnerovou (interní audit) chce zjistit, do jaké míry 
byla provedena nápravná opatření plynoucí z jednotlivých auditů. 
 
 
 
Příští řádné jednání FV se uskuteční dne 4.12.2023 od 18. hod.  
Host: Ing. Kateřina Hladíková, referent odpadového hospodářství (bude potvrzeno).  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zprávu napsala: Lenka Dařílková 
Ověřili a doplnili: Martin Suchánek 
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Mimo jednání výboru se k návrhu rozpočtu vyjádřil dne 08.11.2023 Ing. Milan Nedvěd: 
 

 
 


